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Protokół Nr 3/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 lutego 2021 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze miasta Białogard, ustalenia 
stawek takiej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 

 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze miasta Białogard, 
ustalenia stawek takiej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski z autopoprawką 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał o składanie deklaracji oraz o dochody w 2021 r. w kwocie 6 mln 441 tys. 

780 zł zapisane na str. 4 uzasadnienia, skąd wynikają różnice? 
Sekretarz – odpowiedział, że są to szacunki na podstawie deklaracji na koniec stycznia. 

Właściciele nieruchomości składają sami a zarządcy w imieniu mieszkańców.  
J.Leszczyk – sugerował, aby wysłać komunikat, że Urząd Miasta będzie kontrolował deklaracje 

dot. odpadów komunalnych. 
Sekretarz – poinformował, że będą chcieli wzmocnić Wydział Ochrony Środowiska, aby 

weryfikacja deklaracji była intensywna. Będą chcieli weryfikować na podstawie zużytej wody.  
M.Siwek – powiedział, że niektóre miasta wyłapują na tej podstawie niezgłoszone osoby. 
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Burmistrz – powiedziała, że zużycie wody winno się zmniejszać, aby nastawienie mieszkańców 
było proekologiczne. 

P.Szyszlak – stwierdził, że sposób naliczania od zużytej wody jest sprawiedliwy, bo za śmieci 
płacą wszyscy. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały z autopoprawką. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  

W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów. 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1445 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

                Przewodniczący Komisji 

                         Paweł  Szyszlak 


